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lnformuję, że w dniu 27 sierpnia 2O2O r. w trakcie Vll Sesji Rady Miejskiej
Lubawce, w punkcie,,lnterpelacje i zapytania", radni zadali następujące pytania:

L. Radny Mariusz Zbrzyzny - w imieniu mieszkańców Chełmska Śląskiego chciałbym
zapytać kiedy nasi lekarze w ośrodku zdrowia w Chełmsku Śląskim zaczną
przyjmować pacjentów tak jak to wygląda w innych przychodniach. Ludzie starsi nie

umieją sobie poradzić z nowym systemem wysyłania kodu recept sms-em.

2. przy kamienicy nr 6 pod filarami ogrodzenie stało prawie 4 miesiące, zostato zabrane

i nie zrobiono nic. Tynki i kawałki kamieni sypią się nadal i stwarzają zagrożenie.

Prositem na ostatniej sesji o wykoszenie poboczy w całym Chełmsku Śląskim zarówno
na ul. Sadeckiej i Podhalańskiej. Droga na ulicę Podhalańską była częściowo koszona

ale w interpelacji było zaznaczone z wycięciem krzaków i przycięciem konarów.
Do dnia dzisiejszego tam nie jest zrobione nic. Te 80 tys. co miało byĆ przeznaczone
na Sanikom na utrzymywanie dróg to w tym roku anijedno auto nie przejechało ulicą
Podhalańską zamiatarka, która jeździjest z Powiatu.

Radny Andrzej Ptaszkowski poparł radnego Mariusza Zbrzyznego w tym temacie.
Czy w tym roku będą czyszczone i wykaszane pobocza, czyszczone drogi i łatane po

zimie ponieważ do tej pory nic nie było robione. Oczekuję konkretnej odpowiedzi, czy
w tym roku będzie coś robione.

5. Radny Mariusz Zbrzyzny - po raz kolejny proszę o interwencję w sprawie wiszących
przewodów elektrycznych pomiędzy ulicą Podhalańską a Sądecką28 a 63 bo dojdzie
do nieszczęścia i tragedii.

6. Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej lzabela Stawarz - Lubiak - czy jest

możliwość przywrócenia w miarę normalnego, swobodnego dostępu do opieki
medycznej w SPZOZ w Lubawce? Jesteśmy w tzw, zielonej strefie iwiemy, że okoliczne
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przychodnie zmniejszają obostrzenia i pacjenci mają umozliwiony bezpoŚredni kontakt

z lekarzami przy zachowaniu specjalnych środków ostrożności, A więc czy jest

możliwość zrezygnowania z ,,teleporad "
z,pacjentami?

na rzecz kontaktu bezpośredniego

7. Krzyżówka ul. Krótkiej/agiellońskiej doszło do

studzience. Problem zgtaszany od czerwca. Proszę

naprawy/ póki droga jest na gwarancji.

uszkodzenia nawierzchni przy

o podanie konkretnego terminu
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